
SE-RM.0012.26.2016

   Protokół z posiedzenia komisji

      Finansowo-Budżetowej 

      z 16 maja 2016 r.                       

=========================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej,  w związku z planem
pracy oraz z skierowanymi do komisji uchwałami.
Prowadząca obrady: Przewodnicząca komisji Monika Pawlik
Porządek obrad: 

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

Realizacja budżetu za I kwartał 2016 roku.

Sprawozdanie roczne z wykonania planów wydatków budżetowych za 2015 r. Urzędu Miasta oraz 

jednostek organizacyjnych Miasta (ZBK, MZGK, DPS ,,Senior”).

Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 0:45 (14:30 do 15:15) 

Frekwencja Radnych:
1. Monika Pawlik 

2. Waldemar Żak

3. Marek Kocoń

4. Irena Owczarz

5. Stanisław Pisarek

Nieobecni Radni:

 Marcin Gadecki

Kierownictwo Urzędu: 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec

2. Skarbnik Urszula Polak Wałek

3. Dyrektor DPS Senior Dominik Hodurek

4. Dyrektor MZGK Izabela Penszko

5. Dyrektor ZBK Ewa Kiedżyn

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany materiał zgodnie z planem pracy
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 pozytywnie zaopiniowano następujące projekty uchwał:

Projekt nr 68
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok 

Projekt nr 69

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2016-2030 

Projekt nr 61 A   (EAPM)

w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Miasta Czeladź 

Projekt nr 63

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z Powiatem Będzińskim oraz na udzielenie pomocy 
finansowej na realizację zadania, którego liderem jest Powiat Będziński, polegającego na przygotowaniu 

kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania "Przebudowa ciągu drogowego na odcinku rondo ul. 
Nowopogońska w Czeladzi - ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z DK 86" 

Projekt nr 72      A (EAPM)

w sprawie zmiany uchwały nr XVII/253/2015 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 listopada 2015 r w 
sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie Miasta Czeladź na 2016 rok 

Przebieg obrad

M.  Pawlik  -   witam Państwa  serdecznie  na  posiedzeniu  komisji,  porządek  jest  następujący:

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

Realizacja budżetu za I kwartał 2016 roku.

Sprawozdanie roczne z wykonania planów wydatków budżetowych za 2015 r. Urzędu Miasta oraz 

jednostek organizacyjnych Miasta (ZBK, MZGK, DPS ,,Senior”).

Sprawy bieżące

M. Pawlik - Proszę Panią Skarbnik o wprowadzenie do Projektu nr 68 w sprawie zmian w Budżecie
Miasta na 2016 rok. 

Skarbnik – Zwiększamy plan dochodów bieżących i majątkowych o kwotę 350 784,00 zł.

a) dochody bieżące  - 96 784,00 zł

b) dochody majątkowe – 254 000,00 zł 

Plan dochodów po zmianach wynosi 130 784 284,55 zł

Zwiększenie planu wydatków bieżących i majątkowych budżetu miasta o kwotę 1 684 784,00 zł

a) wydatki bieżące – 130 784,00 zł
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b) wydatki majątkowe – 1 554 000,00 zł 

Zmniejszenie planu wydatków bieżących i majątkowych – o kwotę 1 332 000,00 zł. Plan wydatku
po zmianach wynosi 140 158 018,45 zł

M. Pawlik  –  czy  są  jakieś  pyania  do  tego projektu  jeżeli  nie  ma to przechodzimy do  głosowania
Projektu nr 68 w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok.
Głosowanie nad projektem:
Za – 4 
Przeciw – 0 
Wstrz – 1 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Pawlik - Konsekwencją  jest Projekt nr 69  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Czeladź na lata 2016-2030. czy są tutaj pytania? Przechodzimy do głosowania
Głosowanie nad projektem:

Za – 4 
Przeciw – 0 
Wstrz – 1 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Pawlik – kolejny projekt Projekt nr 61 A   (EAPM) w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na

terenie Miasta Czeladź. Proszę o wprowadzenie.

Skarbnik – Ta uchwała obowiązuje od 2006 roku opłata ta dot. sytuacji kiedy udzielamy umorzenia

zaległosci.  Zmieniła  się  od  tego  roku  ordynacja  podatkowa  i  zapisy  określiły  że  stawka  ta  może

stanowic  50%  odsetek  za  zwłokę,  stąd  nasza  propozycja  żeby  tą  opłatę  ustalić  100%,  opłata

prologacyjna będzie wynosić 4 %. 

M. Pawlik - czy są pytania?

S. Pisarek – czy rozważaliśmy zniesienie tej opłaty?

Burmistrz -  grosz do grosza to coś stanowi.  Tutaj nie ma żadnej dodatkowej procedury i to nie jest

żadna dodatkowa praca, więc póki co zostaje. 

M. Pawlik – jeżeli  nie ma pytań przechodzimy do głosowania  Projektu nr 61 A    (EAPM)  w sprawie

wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie Miasta Czeladź.
Głosowanie nad projektem:

Za – 4 
Przeciw – 1
Wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Pawlik - Kolejny  Projekt nr 63 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z Powiatem

Będzińskim oraz na udzielenie pomocy finansowej na realizację zadania, którego liderem jest Powiat Będziński,
polegającego  na  przygotowaniu  kompletnej  dokumentacji  projektowej  dla  zadania  "Przebudowa  ciągu

drogowego  na  odcinku  rondo  ul.  Nowopogońska  w  Czeladzi  -  ul.  Grota  Roweckiego  w  Sosnowcu  do
skrzyżowania z DK 86" 
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Burmistrz – Sosnowiec przyjmuje podobną uchwałę i może nasza uchwała nie będzie potrzebna, ale

tak  asekuracyjnie  podejmujemy,  ale  miejmy  nadzieję,  że  się  z  sosnowcem  wszystko  pozytywnie

rozstrzygnie.

M. Pawlik – jeżeli nie ma pytań przechodzimy do głosowania.
Głosowanie nad projektem:

Za – 5
Przeciw – 0
Wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Pawlik  -  Kolejny  Projekt  nr  72       A (EAPM)  w sprawie  zmiany  uchwały  nr  XVII/253/2015 Rady

Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 listopada 2015 r w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej
na terenie Miasta Czeladź na 2016 rok. 
Burmistrz – mamy nadzieję, że w połowie roku wskaźnik się znacząco poprawi, wędki są zastawione

więc czekamy, jestem po rozmowie  z inwestorami, więc myślę że możemy być dobrej myśli.

Skarbnik – póki co nie ma żadnego nie pokoju , mówiąc o podatkach realizacja jest prawidłowa. 

Realizacja  budżetu  jest  na  bieżąco  nie  ma zastoju  nie  ma zaleglosci  wymagalnych,  wszystko  jest

płacone na bieżąco. 

Burmistrz – większość rzeczy zaplanowych będą się powoli kończyć pojawią się środki ze sprzedaży.

M. Kocoń – kiedy jest szansa że ruszy to targowisko miejskie?

Burmistrz - jesteśmy na końcowym etapie przekształcenia tego terenu, w ciągu miesiąca myślę że

będzie to zakończone i wracamy do tematu. 

M. Kocoń – realny termin powstania hali targowej?

Burmistrz – trudno powiedzieć, najpierw musimy przyjąć zmianę planu, będzie to na najbliższej sesji.

Potem przygotowanie do przetargu nie wiem czy jesteśmy w stanie to zrealizować w tym roku.

S. Pisarek – jak wygląda sytuacja z funduszem obywatelskim?

Burmistrz – bardzo dobrze.

Skarbnik - na tek rok jest 440 000,00 zł

S. Pisarek – mamy chyba najmniej z miast ościennych standarem jest 2 % a u nas 0,5%.

I. Owczarz – dla mnie na tą chwilę się sprawdza, mieszkańcy są zadowoleni.

Burmistrz - padają rózne propozycje żeby zastanowić się nad jakimiś zmianami. 

W. Żak – czy mamy ubezpieczone place zabaw od dewastacji?

I. Penszko – z tego co wiem to nie, ale nie wiem czy ubezpieczyciel  zgodził by się na takie coś.

M. Pawlik – głosujemy  Projekt nr 72       A (EAPM)  w sprawie zmiany uchwały nr XVII/253/2015 Rady

Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 listopada 2015 r w sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej
na terenie Miasta Czeladź na 2016 rok.
Głosowanie nad projektem:

Za – 5
Przeciw – 0
Wstrz – 0 
Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały 
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M.  Pawalik  -  przystępujemy  do  pkt  3Sprawozdanie  roczne  z  wykonania  planów  wydatków

budżetowych  za  2015  r.  Urzędu  Miasta  oraz  jednostek  organizacyjnych  Miasta  (ZBK,  MZGK,  DPS

,,Senior”). Proszę parę słów.

I. Penszko – z dużych inwestycji było wykonanie terenu dookoła urzędu miasta, wykonano parking

przy ogrodowej, nową drogę przy ulicy Równoległej, wykonano parking na 17 lipca, remont parkingu

przy szpitalnej, remont przed trafficem, z budżetu obywatelskiego wykonano place zabaw,  wykonano

projekt ul. Wojciechowskiego, dziękuję.

I.  Owczarz  –  przy  Milowicach,  jest  ogromna  dziura  przy  samym  wjezdzie  jest  to  zagrożenie

uszkodzenia podwozia.

I. Penszko – oczywiscie zrobimy w najbliszym czasie to.

D.  Hodrek  –   Wykonanie  mieliśmy  na  poziomie  1  891  504,02  zł.  W materiałach  macie  Państwo

szczegóły.

S. Pisarek – ile jest osób w DPS?

D. Hodurek- 63

S. Pisarek – 63 mieszkanców w DPS kosztuje nas 2 000 000,00 zł prawie?

D. Hodurek - no tak

M. Pawlik – czy są pytania? Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek

Przewodnicząca            

Komisji Finansowo-Budżetowej

Monika Pawlik             

Data napisania protokołu : 16.05.2016 r.

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........

5/5


